
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۶۴۰۵

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۲۶:۴۶ ۱۳۹۸/۱۱/۱۴

متن پرسش

سلام: نظر شما در خصوص قانون جذب و انرژی مثبت که اخیرا توسط فردی به نام امیر شریفی مطرح

می شود، چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: قبلاً هم عرض شد این راهها، مربوط به فرهنگ و خردِ قومی ما نیست. ما از

طریق معارف و عرفان خود بهتر میتوانیم راههای جبرانی این موارد را طی کنیم. موفق باشید


